
 

SAMNANGER KOMMUNE  
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Formannskapet 
Møtedato 08.04.2021 
Møtetid: Kl. 15:00 - 18:10 
Møtestad: Fjernmøte på Teams 
 
 
Av 9 medlemmer møtte 9, inkludert varamedlemmer. 
 

Desse medlemmene møtte: Parti: 

Jon Magne Bogevik Ap 

Shirin Kvernes Khadoor Ap 

Knut Harald Frøland Bl 

Lena Tveit Bl 

Martin Haugen Bl 

Odd Arne Haga Frp 

Gunn Totland Moss KrF 

Øyvind Strømmen MDG 

Øyvind Røen Sp 

 
 
Møtenotater: 
 
Andre som deltok på møtet: 

·  Ingebjørg Vamråk, rådmann 
·  Jan Erik Boge, rådgjevar 

 
Dokument som vart sendt ut/utlevert i møtet: 

·  Informasjon og vedtaksframlegg frå ordførar Knut Harald Frøland (Bl) om utval for oppfølging 
av arbeidsgjevaransvar.  

 
 

Møteleiar: Knut Harald Frøland 

Møtesekretær:  Jan Erik Boge 
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Underskrift frå utvalsleiar og møtesekretær:  

 
 
 
Tysse, 09.04.2021 
 
 
 
 

Knut Harald Frøland  Jan Erik Boge 
ordførar  leiande rådgjevar 
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Desse sakene vart handsama: 
 

Sakliste 
 

 

Sak nr. Arkivsak Sakstittel Merknad 

013/2021 21/274 Faste saker  

014/2021 21/268 Bårerom ved Samnangerheimen  

015/2021 21/257 Drøftingssak - Erikajorda bustadområde.  

016/2021 21/247 Gjesteplass i barnehage i annan kommune  

017/2021 21/267 Orientering om barnevernreforma  

018/2021 21/142 Søknad frå Samnanger båtforening om fritak for leige 
av areal - moloen i Steinslandsfjæra 

 

019/2021 19/804 Utval for oppfølging av arbeidsgjevaransvar  
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SAKNR. 013/2021: Faste saker 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av innnkalling og sakliste: 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om at han ønska å ta inn ei ekstrasak på saklista. Dette 
gjaldt sak om utval for oppfølging av arbeidgjevaransvar. Ordføraren hadde utarbeidd eit dokument 
med informasjon om saka og framlegg til vedtak.  Formannskapet slutta seg til at denne saka vart 
teken inn på saklista, som siste sak i møtet (sak 019/2021). Med denne endringa vart innkallinga og 
saklista godkjent.  
 
Eventuelle merknader til protokollen frå førre møte:  
Ingen merknader.  
 
Orienteringssaker frå ordføraren:  

·  Prosjekt knytt til kraftforsyninga på Vestlandet (Kollsnes og norsk sokkel) 
·  Innstilling om justering av fartsgrenser på Kvamskogen 
·  Status pasientreiseavtale Helse Bergen 

 
Orienteringssaker frå rådmannen:  

·  Årsmelding 2020 
·  Søknad om midlar til frisklivssentral 
·  Utlyste stillingar 
·  Status søksmål Krekavegen 
·  Status søksmål barnevern 
·  Status for arbeidet med etablering av beredskapsvaktordning for kommunal kriseleiing 
·  Status for arbeidet med system for oppfølging av politiske vedtak 
·  Det vil bli orientering om sjukeheimsdrift m.m. i kommunestyret 22.04.2021 
·  Status tilsetjing av sektorleiar helse og omsorg 
·  Status oppfølging av kommunestyret sitt vedtak 25.02.2021 om innhenting av totalentreprise 

på bygging av veg til Hagabotnane 
·  Status for arbeidet med oppfølging av kommunestyret sitt budsjettvedtak om innsparingar 

ved skulane  
 
Utvalet sitt kvarter:  

·  Gunn Totland Moss (KrF) etterlyste meir utfyllande informasjon på kommunen si heimeside 
om koronasmittesituasjonen i kommunen.  

·  Odd Arne Haga (Frp) tok opp spørsmål om økonomiske forhold knytt til bruktbutikken på 
Bjørkheim. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte.  

·  Shirin Kvernes Khadoor (Ap) orienterte om saker frå samarbeidsutvalsmøte ved Samnanger 
barneskule 18.03.2021.   
 

 
FORM- 013/2021 Vedtak: 
Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 
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Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
 
 

SAKNR. 014/2021: Bårerom ved Samnangerheimen 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Etter den innleiande debatten sette ordførar Knut Harald Frøland (Bl) fram følgjande framlegg til 
vedtak:  
"Saka vert vidaresendt til kommunestyret utan innstilling".  
 
Ordføraren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 014/2021 Vedtak: 
Saka vert vidaresendt til kommunestyret utan innstilling.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Bårerom på Samnangerheimen blei ikkje prioritert ved bygginga av sjukeheimen, og ein har ikkje rom 
som kan nyttast til dette innanfor eksisterande bygningsmasse. Eventuelle problemstillingar knytt til 
emnet «bårerom» bør handterast gjennom direkte dialog mellom gravferdsbyråa og 
Samnangerheimen.  
 
 
 

SAKNR. 015/2021: Drøftingssak - Erikajorda bustadområde. 
 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. Dette betyr at saka vert vidaresendt til 
kommunestyret utan innstilling frå formannskapet.  
 
FORM- 015/2021 Vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding. 
 
 
 
 

SAKNR. 016/2021: Gjesteplass i barnehage i annan kommune 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
 
Spørsmål til møte i KS 22.4, sett fram av Martin Haugen (Bygdalista): 
Til møte i kommunestyre 22.4 skal det i saksutgreiinga koma fram opplysningar omkring talet born 
som i dag går i barnehagar i andre kommunar, og kor mange av desse som no har søkt om å få halda 
fram med å ha barn i desse barnehagane – samt ev. konsekvensar for desse ved avslag på søknad. 
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Kva vil blant anna kostnad vera for Samnanger kommune ved at desse får behalda plassen sin i 
noverande barnehage i nabokommune. Det må og setjast fram forslag til kva kriterier som skal ligga 
til grunn ved ein ev. skjønnsmessig vurdering ved søknadsbehandling. 
I tillegg skal det opplysast om tal gjesteelevar frå Samnanger som går på skular i andre kommunar og 
gjeldande praksis rundt dette, samt ev. kostnadar for Samnanger kommune knytt til dette. 
 
 
Framlegg med tillegg, sett fram av Martin Haugen (Bygdalista): 
Til møte i formannskapet 27.5 skal det i saksutgreiinga koma fram opplysningar omkring talet born 
som i dag går i barnehagar i andre kommunar, og kor mange av desse som no har søkt om å få halda 
fram med å ha barn i desse barnehagane – samt ev. konsekvensar for desse ved avslag på søknad. 
Kva vil blant anna kostnad vera for Samnanger kommune ved at desse får behalda plassen sin i 
noverande barnehage i nabokommune. Det må og setjast fram forslag til kva kriterier som skal ligga 
til grunn ved ein ev. skjønnsmessig vurdering ved søknadsbehandling. 
I tillegg skal det opplysast om tal gjesteelevar frå Samnanger som går på skular i andre kommunar og 
gjeldande praksis rundt dette, samt ev. kostnadar for Samnanger kommune knytt til dette. 
 
Til kommunestyremøte 22.4 skal det leggast fram ein kostnad knytt til å oppretthalda tilbod til born 
som pr. i dag går i barnehagar i andre kommunar. 
Får Samnanger kommune tilført midlar for born som går i private barnehagar i andre kommunar? 
 
 
Handsaming:  
 
Martin Haugen (Bl) og Shirin Kvernes Khadoor (Ap) sette fram eit framlegg til vedtak ("Spørsmål til 
møte i KS 22.4").  
 
Før røystinga i saka sette Martin Haugen og Shirin Kvernes Khadoor fram eit revidert framlegg til 
vedtak ("Framlegg med tillegg"). Dette framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 016/2021 Vedtak: 
Til møte i formannskapet 27.5 skal det i saksutgreiinga koma fram opplysningar omkring talet born 
som i dag går i barnehagar i andre kommunar, og kor mange av desse som no har søkt om å få halda 
fram med å ha barn i desse barnehagane – samt ev. konsekvensar for desse ved avslag på søknad. 
Kva vil blant anna kostnad vera for Samnanger kommune ved at desse får behalda plassen sin i 
noverande barnehage i nabokommune. Det må og setjast fram forslag til kva kriterier som skal ligga 
til grunn ved ein ev. skjønnsmessig vurdering ved søknadsbehandling. 
I tillegg skal det opplysast om tal gjesteelevar frå Samnanger som går på skular i andre kommunar og 
gjeldande praksis rundt dette, samt ev. kostnadar for Samnanger kommune knytt til dette. 
 
Til kommunestyremøte 22.4 skal det leggast fram ein kostnad knytt til å oppretthalda tilbod til born 
som pr. i dag går i barnehagar i andre kommunar. 
Får Samnanger kommune tilført midlar for born som går i private barnehagar i andre kommunar? 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Samnanger kommune skal som hovudregel ikkje nytte barnehagar i nabokommunar når det er ledig 
plass i Samnanger sine kommunale barnehagar. Rådmannen kan i særskilte høve gjere unntak frå 
hovudregelen.  
 
 
 
 
 
 



Side 7 av 8 

 

SAKNR. 017/2021: Orientering om barnevernreforma 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 017/2021 Vedtak: 
Informasjonen blir teken til orientering.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Informasjonen blir teken til orientering.  
 
 
 

SAKNR. 018/2021: Søknad frå Samnanger båtforening om fritak for leige av 
areal - moloen i Steinslandsfjæra 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 7 mot 2 røyster.  

For  Imot  

Lena Tveit (Bl) Knut Harald Frøland (Bl) 

Martin Haugen (Bl) Gunn Totland Moss (Krf) 

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Øyvind Røen (Sp)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Odd Arne Haga (Frp)  
 

 
FORM- 018/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune gjev Samnanger båtforeining fritak for leige av moloområdet for 
rekneskapsåret 2021. Fritaket vert dekka med budsjettjustering frå disposisjonsfondet.  
 
Sidan Samnanger båtforeining har potensiale for å få inn høgare inntekter, vert det ikkje gjeve 
ytterleg fritak for den årlege leigeavgifta.  
 
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune gjev Samnanger båtforeining fritak for leige av moloområdet for 
rekneskapsåret 2021. Fritaket vert dekka med budsjettjustering frå disposisjonsfondet.  
Sidan Samnanger båtforeining har potensiale for å få inn høgare inntekter, vert det ikkje gjeve 
ytterleg fritak for den årlege leigeavgifta.  
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SAKNR. 019/2021: Utval for oppfølging av arbeidsgjevaransvar 

 
08.04.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte om at kommunelova sine reglar om kjønnsrepresentasjon 
truleg vil gjelda for det aktuelle utvalet. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) endra som følgje av dette 
framlegget sitt til at utvalet skal ha fem medlemmer i staden for fire, og foreslo Gunn Totland Moss 
(KrF) som den femte medlemmen.  
 
Ordføraren orienterte om at formannskapet har vedtaksmynde i denne saka, og at saka derfor ikkje 
skal vidare til kommunestyret.  
 
Ordføraren sitt reviderte framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 019/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune vedtek å ha eige «Utval for oppfølging av arbeidsgjevaransvar» for 
gjennomføring av utviklingssamtaler med rådmann. Utvalet består av følgjande representantar: 

·  Ordførar, leiar av utvalet  
·  Varaordførar 
·  Leiar av Naturutvalet 
·  Leiar av største «opposisjonsparti» i kommunestyret  
·  Gunn Totland Moss (KrF) 

 
Ordføraren sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune vedtek å ha eige «Utval for oppfølging av arbeidsgjevaransvar» for 
gjennomføring av utviklingssamtaler med rådmann. Utvalet består av følgjande representantar: 

·  Ordførar, leiar av utvalet 
·  Varaordførar 
·  Leiar av Naturutvalet  
·  Leiar av største «opposisjonsparti» i kommunestyre  

 

 
 
 


